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Vreemd aan de agenda

Onderwerp: reactie open brief Scherpenzeel

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 12 november 2020

 Constateert dat: 
 Er een open brief is verstuurd naar het gemeentebestuur en de inwoners van Barneveld 

vanuit het college van Burgemeester en Wethouders van Scherpenzeel,
 Hierin wordt gerefereerd aan gesprekken uit de openbare vergaderingen van onze 

gemeenteraad.

Overwegende dat: 
 Wij de behoefte hebben om ook vanuit de raad, als volksvertegenwoordigers, onze 

reactie te geven op deze brief,
 Wij behoefte hebben te benadrukken dat de Arhi-procedure de goede verhoudingen niet 

in de weg zouden hoeven te staan,
 Wij het onverstandig vinden om gedurende de Arhi-procedure hierover onderling het 

overleg aan te gaan, juist vanwege de goede verhoudingen en de gevoeligheid van het 
onderwerp,

 Wij graag willen laten weten, dat wij geen vooroordelen hebben ten opzichte van 
Scherpenzeel, maar als gemeente actief aan het open overleg deelnemen om onze 
Barneveldse belangen te behartigen.

Vraagt de Raad goedkeuring te verlenen aan het versturen van onderstaande brief.

en gaat over tot de orde van de dag.
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Onderwerp: Open brief aan inwoners en gemeentebestuur van Barneveld

Beste collega raadsleden, geacht college,

Op 5 november jl. heeft uw college ons gemeentebestuur en onze inwoners een open brief gestuurd. 
Daarin informeert het college ons over haar visie op de verbetering van de bestuurskracht van uw 
gemeente in relatie tot de door de provincie Gelderland gestarte Arhi-procedure. Omdat in de brief 
ook onze gemeenteraad ter sprake komt, willen wij via deze brief hierop reageren.

Wij willen graag voorop stellen dat wij uw keuzes respecteren en dat wij uw mening delen dat het 
belangrijk is om een goede buur te hebben aan elkaar, ongeacht de uitkomsten van de door 
Gelderland gestarte Arhi-procedure.

Het is aan de provincie, en zeker niet aan ons, om al dan niet een procedure op te starten ten 
behoeve van de verbetering van de bestuurskracht in uw gemeente. Als mede-overheid en gelet op 
de behartiging van onze Barneveldse belangen nemen wij actief deel aan het door de provincie 
gestarte open-overleg. In dit kader moet u ook de individuele reacties vanuit onze Raad in eerdere 
openbare besprekingen bezien. Wij willen graag alle mogelijke scenario’s voor onze gemeente 
meenemen. Daar horen ook de doemscenario’s bij, zoals een benarde financiële positie van de 
gemeente waar wij wellicht inniger mee gaan samenwerken. Het spijt ons dat u dit hebt opgevat als 
het beeld dat wij op dit moment van de gemeente Scherpenzeel hebben. Dat willen wij met deze 
brief graag wegnemen.

Aangezien dit overleg, behalve over een mogelijke herindeling tevens gaat over een mogelijke 
(nadere) samenwerking, zou het volgens ons verstandig zijn om ook als Scherpenzeel aan dit overleg 
deel te nemen. Deze keuze ligt uiteraard bij de gemeente Scherpenzeel zelf.

Wat ons onverstandig lijkt is om, gedurende de provinciale procedure, in overleg te gaan over de 
verdere samenwerking buiten het open overleg om. Wat ons betreft is nu de provincie aan zet en is 
het aan zowel de gemeente Barneveld en de gemeente Scherpenzeel om te laten zien dat wij 
ongeacht de uitkomsten daarna in staat zijn om de belangen van onze gemeenten te behartigen 
zonder die van de andere te schaden.

Tenslotte mag u er vanuit gaan en erop vertrouwen dat wij ons goed op de hoogte laten stellen over 
alle feiten die betrekking hebben op dit proces. Zoals gezegd is het in ons gedeelde belang om na 
deze provinciale procedure als goede buur verder te kunnen gaan, wat de uitkomst daarvan ook mag 
zijn.

Met vriendelijke groet,

 

De gemeenteraad van Barneveld




